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Abstract (en)
The invention relates to a rod-shaped hollow profile (12) for producing a window (58) comprising a casement (60) and at least one window sash
(70) which is mounted movably therein. It comprises a metal load-bearing hollow profile (14), suitable for producing window frames and window
casements, and a wooden cladding (16 or 18) which is placed on the inner side (22) and/or the outer side (20). In the window (58), produced from
the rod-shaped hollow profile (12), casement (60) and window sash (70) comprise cut-to-size parts (62, 64, 66, 68; 74, 76, 78, 80) of the rod-shaped
hollow profile which can be fitted together by means of angle pieces (44, 50) which are inserted, at the corners, into the hollow profile and may be
adjustable. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein stangenförmiges Hohlprofil (12) zur Herstellung von einem aus einer Zarge (60) und mindestens einem darin beweglich
montiertem Fensterflügel (70) bestehendem Fenster (58). Es besteht aus einem zur Fensterrahmen- und -zargenherstellung geeigneten, tragenden
Hohlprofil (14) aus Metall und einer auf der Innenseite (22) und/oder der Aussenseite (20) aufgesetzten Holzverkleidung (16 oder 18). Bei
dem aus dem stangenförmigen Hohlprofil (12) hergestellten Fenster (58) bestehen Zarge (60) und Fensterflügel (70) aus abgepassten Teilen
(62,64,66,68;74,76,78,80) des stangenförmigen Hohlprofils, die mittels an den Ecken in das Hohlprofil eingeführten Winkelstücken (44,50)
zusammengefügt sind, welche einstellbar sein können. <IMAGE>
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